
  

   P R O T O K Ó Ł  Nr  1/2010 

 

        Posiedzenia    Komisji      REWIZYJNEJ 
 
odbytego w dniu  21 grudnia 2010 roku 
 
 

  w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 
 
 
 
 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. MARIAN KORBIEL    - ............................ .... 
 
Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  HENRYK  DUDKA     - ………………………   
 

 
Członkowie: 

3.   STEFAN GRUSZCZYŃSKI   - ................................ 
 

4.   LESZEK  KONARZEWSKI   - ...................... .......... 
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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 1/10 w dniu                      
21 grudnia 2010 roku   – godz. 13 00 

 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                  

28 grudnia 2010 roku. 
2. Projekt budŜetu na 2011 rok. 
3. Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 roku. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
 
       W posiedzeniu, któremu przewodniczył Marian Korbiel – 
Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy 
obecności stanowiącej pierwszą stronę niniejszego protokołu, oraz Pani 
Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy, Pani Beta Pietrzyk – p.o.  
Sekretarza  Gminy, Pani Jadwiga Dic –  Skarbnik Gminy. 
 
 
Przewodniczący Komisji Marian Korbiel o godzinie 1300 otworzył 
posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji oświadczył, iŜ 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  4 radnych, 
co wobec składu Komisji wynoszącego 4 radnych stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia                                
i  poddał pod głosowanie: 
 
 
Głosowało  -  4 

 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad. 
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Ad.1.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady                

w dniu  28 grudnia  2010 roku. 
 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka na 
2010 rok, 

 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
-  omówiła zmiany w budŜecie zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
proponuje się wprowadzenie zmian do zał. Nr 3 Limity wieloletniego 
planu inwestycyjnego 2010 -2013 w poz. 6 - Budowa sieci przesyłowej 
wodociągowej z m. Objazda do Dębiny i Rowów, by kwotę 500 tyś 
przesunąć na rok 2012 i 2013.  W poz. 10 – przebudowa ciągu pieszo – 
rowerowego w Przewłoce  (ścieŜka do morza), kwota 322.414 przesunąć 
na rok 2012. . 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem proponowanych 
zmian: 

 
 

 
Głosowało  -  4 

 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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- projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr II/3/2010 Rady 
Gminy Ustka z dnia 2 grudnia 2010 roku w sprawie 
stwierdzenia nawi ązania stosunku pracy z wójtem gminy                      
i okre ślenia składników jego wynagradzania, 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 

 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia „Programu współpracy 
Gminy Ustka na 2011 rok  z organizacjami pozarz ądowymi, 
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3  ust. 3 ustawy                        
o działalno ści po Ŝytku publicznego i o wolontariacie” 
 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  4 
 

Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 

 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  określenia warunków i trybu 
wspierania finansowego rozwoju sportu na terenie Gm iny 
Ustka, 
 
 

 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały, a następnie poinformowała, iŜ                 
w przedłoŜonym projekcie uchwały będzie  autopoprawka polegająca na 
uściśleniu zapisu  § 3 tj. -  po wyrazie „sportowe” dopisuje się 
„posiadające siedzibę i działające na terenie Gminy Ustka” 
 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
 
Głosowało  -  4 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, tr ybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysoko ści 
okresowych stypendiów sportowych, nagród i wyró Ŝnień dla 
osób fizycznych b ędących zawodnikami za osi ągni ęte wyniki 
sportowe, 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 - omówiła w/w projekt uchwały a następnie poinformowała, iŜ                                
w przedłoŜonym projekcie uchwały będzie  autopoprawka tj.                           
w załączniku Nr 1  § 1 po wyrazie „sportowych” wykreśla się zapis                   
„ mających siedzibę i działających na terenie Gminy Ustka”. 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem powyŜszego 
wniosku, 

 
 

 
Głosowało  -  4 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 

Ad. 2. Projekt bud Ŝetu na 2011 rok. 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w związku ze zmianą  ustawy o finansach publicznych, od 2011 roku, 
przy projekcie budŜetu będzie uchwalany jeszcze jeden dokument                   
tj. wieloletnia prognoza finansowa. W wieloletniej prognozie  finansowej   
przyjęte są zadania, które  są realizowane dłuŜej niŜ przez rok i na które 
ubiegamy się o środki zewnętrzne. Radni otrzymali wieloletnią prognozę 
finansową Gminy Ustka na lata 2011 -2020, w której są podane 
wskaźniki, na podstawie których został tworzony budŜet. Przy 
uchwalaniu budŜetu , jako pierwsza będzie uchwała w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej. Zał. Nr 3 zawiera podsumowanie 
wszystkich przedsięwzięć. Natomiast zał. Nr 3a zawiera wykaz 
przedsięwzięć związanych z programami realizowanymi przy udziale 
środków zewnętrznych. Priorytetowym zadaniem jest „Przebudowa                    
z rozbudową oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej w Gminie 
Ustka” Łączne nakłady to 26.670.063 – przy dofinansowaniu z programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. Następnym zadaniem jest 
„Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości MoŜdŜanowo, Pęplino               
i Golęcino”.  Na trzy zadania posiadamy projekty techniczne i będziemy 
składali wniosek o dofinansowanie tych zdań.  Kolejne zadanie to „ 
Budowa świetlicy wiejskiej wraz z remizą  w Starkowie”. Zadanie to 
przypisane jest od 2011 roku , jest podpisana umowa z samorządem 
Województwa na dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007 – 2013.  Rozpoczęcie zadanie  „Budowa sieci 
przesyłowej wodociągowej z m. Objazda do Dębiny i Rowów” nastąpi od 
2012 roku. Będziemy aplikowali  o środki zewnętrzne na dofinansowanie 
tego zadania. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- pod hasłem budowy sieci przesyłowej mieści się równieŜ  modernizacja 
istniejących hydroforni z uwagi na to, iŜ Sanepid zakwestionował jakość 
wody w głównej studni zasilającej w Objeździe. Wyznaczono termin 
wykonania zaleceń  do końca  2012 roku. 
 

 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- zał. Nr 3b przedstawia zadanie, które będzie realizowane w ramach 
umowy o partnerstwie publiczno prywatnym. Jest to przebudowa drogi 
gminnej i skrzyŜowania z drogą wojewódzką wraz z budową oświetlenia 
drogowego /*/. Zadanie przewidziane do realizacji w 4-letnim okresie. 
Limity w poszczególnych latach mogą ulegać zmianom poniewaŜ 
wszystko uzaleŜnione jest od kiedy /*/ uzyska zgodę na uŜytkowanie, 
gdyŜ od tego momentu będziemy wykonywali zobowiązania. 
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Następnym załącznikiem jest poręczenie poŜyczki dla /*/, są to zaszłości 
w ramach porozumienia z 2005 roku. Do 2017 roku musimy zabezpieczyć 
kwotę spłat w budŜecie. Kwota ta zostanie zwolniona z upływem 
miesięcy. Proponujemy dodatkowy zał. Nr 3c,  w którym będą wpisane 
pozostałe zadania, które są wpisane w budŜecie, na które juŜ poniesiono 
nakłady.  
Projekt wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustka na lata 2011 – 
2020 została pozytywnie zaopiniowana przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową, na co potwierdzeniem jest uchwała Kolegium.  

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie niŜej wymieniony projekt uchwały, 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2011 – 2020, 
 

 
 
 

Głosowało  -  4 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu Gminy Ustka 
na 2011 rok 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła projekt  budŜetu na 2011 rok. Wyjaśniła, iŜ budŜet Gminy 
wynosi 30.469.531 zł w tym: – dochody bieŜące 26.069.531 zł i dochody 
majątkowe 4.400.000 zł, które muszą być przeznaczone w całości na 
wydatki inwestycyjne. Od 2011 roku nie moŜna planować budŜetu tak, by 
dochody bieŜące były  niŜsze od wydatków bieŜących. Wydatki na 2011 
rok przewiduje się w kwocie 29.580.581 zł, z tego – wydatki bieŜące 
23.849.474 zł . Wydatki majątkowe zaplanowane są na 5.731.107 zł (są to 
wydatki, na które jest zabezpieczony wkład własny). Zgodnie                          
z wymogami ustawy o finansach publicznych utworzone są dwie rezerwy 
tj. rezerwa ogólna w wysokości 152.000 zł i rezerwa celowa w wysokości 
148.000 zł – z przeznaczeniem na odprawy i nagrody jubileuszowe               
w kwocie 78.000 zł i na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania 
kryzysowego w kwocie 70.000 zł. W budŜecie ustalona jest nadwyŜka              
w kwocie 888.950 zł, która przeznaczona jest na spłatę kredytów                       
i poŜyczek. Przychody będą wynosiły 1.023.050 zł (poŜyczki i kredyty, 
splata poŜyczki – Wspólnota Duninowo, splata poŜyczki dla Gminy 
Dębnica Kaszubska), a rozchody w kwocie 1.912.000 zł – jest to spłata 
kredytów i poŜyczek juŜ zaciągniętych, które wynikają z umów  Ustalone 
są dochody w kwocie 2.691.437 zł i w takiej samej kwocie wydatki  na 
zadania zlecone z zakresu  administracji rządowej. Ponadto ustalony jest 
plan dotacji na zadania realizowane na podstawie porozumień                          
z jednostkami samorządu terytorialnego. Ustalone są dochody w kwocie 
260.000 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaŜ napojów  
alkoholowych. Ustalone wydatki w kwocie 43.000 zł przeznacza się na 
realizację zadań określonych w Gminnym Programie Przeciwdziałania 
Narkomanii, a wydatki w wysokości 217.000 zł przeznacza się na 
realizację zadań określonych w Gminnym Programie Profilaktyki 
Alkoholowej. Wójt zostaje upowaŜniony do zaciągania kredytów                        
i poŜyczek oraz emisji papierów wartościowych na pokrycie deficytu do 
wysokości 2.000.000 zł, do zaciągania zobowiązań, z tytułu umów, 
których realizacja i termin zapłaty upływa w roku następnym, do 
dokonywania zmian między rozdziałami i paragrafami, wydatków 
bieŜących i majątkowych, przekazania kierownikom jednostek 
budŜetowych uprawnień dokonywania przeniesień w planie wydatków                 
i do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja roku 
następnym niezbędna jest do zapewnienia ciągłości działania jednostki. 
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu na 2011 rok jest 
pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- rok 2011 będzie okresem „próbnym”  z uwagi na nowe przepisy prawne, 
i braku uregulowanego orzecznictwa w tym prawie. 
Po stronie dochodów wprowadzone są wartości kosztorysowe, które 
odbiegają od  wartości, które są po przetargach. W momencie uwalniania 
tych środków wprowadzane są nowe przedsięwzięcia. To Rada decyduje 
o inwestycjach i kolejności ich realizacji. Uczulam na to, by w danym 
sołectwie w pierwszej kolejności realizować zadanie, na które otrzymamy 
dofinansowanie ze środków zewnętrznych. Trzeba wziąć pod uwagę, Ŝe 
niektóre inwestycje  muszą być wykonane i są priorytetem np. nie 
będziemy budować drogi, gdy w tym czasie awarii ulega oczyszczalnia 
ścieków itp. To, Ŝe oczyszczalnia jest w Rowach nie oznacza, Ŝe 
inwestujemy w Rowach. Następnie Pani Wójt przybliŜyła sprawy 
dotyczące porozumienia z Urzędem Miejskim w zakresie zrzutu ścieków 
na oczyszczalnię w Ustce.  
 
 
 
Wniosek  
Komisji w sprawie projektu bud Ŝetu na 2011 rok. (zał. Nr 1) 
 
> Komisja opiniuje pozytywnie projekt bud Ŝetu na 2011 rok                 
i sugeruje w ci ągu roku wprowadzenie zadania – plac zabaw 
we wsi Przewłoka (na działce gminnej). 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem powyŜszego 
wniosku.  
 

 
 
Głosowało  -  4 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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Ad. 3.  Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 

roku. 
 
 
 
 Komisja ustaliła plan pracy Komisji na I półrocze 2011 roku zgodnie 

z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 4. Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił korespondencję, która wpłynęła 
do Komisji tj.: 
 

 
 
/*/  
- dot. zawarcia umowy dzierŜawy na okres 3 lat stref płatnego parkowania 
w m. Rowy  i zmiany wskazanego dni wolnego na inny dzień tygodnia 
np. poniedziałek. 
 
 
 
Po zapoznaniu si ę z projektem odpowiedzi, Komisja przychyla 
się do stanowiska Pani Wójt. 
 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko : 
 
 
Głosowało  -  4 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 
 
 
 
/*/  
- dot. zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru połoŜonego w 
obrębie Przewłoka – Osiedle, i objęcia niniejszym opracowaniem 
obowiązującego załącznika graficznego działek Nr : 442, 443, 206/1, 
206/2, 206/3, 206/4, a tym samym zmianę ich przeznaczenia z usługowo 
– handlowego na mieszkalne. 
 
 
 

 
Komisja zapoznała si ę z pismem i przyj ęła do wiadomo ści, 
sugeruj ąc zmian ę załącznika. 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko : 

 
 

Głosowało  -  4 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 
 

 
 
 Radny Leszek Konarzewski 

- wnioskuję o połączenie Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Objeździe w jedną jednostkę organizacyjną. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek : 
 
 
Głosowało  -  4 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie podjęła w/w wniosek. 
 
 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomości treść następującego pisma: 
 
 
1). Odpowiedź Pani Wójt do Zastępcy Prezydenta Miasta Słupska                
w sprawie porozumienia dotyczącego przejęcia przez Gminę Miejską 
Słupsk praw i obowiązków związanych z profilaktyką  i wczesną terapią 
uzaleŜnień od alkoholu oraz korzystanie z usług Izby Wytrzeźwień                    
w Słupsku. 
 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na przełomie miesiąca lutego/marca 2011 roku  będzie aktualizowany  
Program Gospodarczy Gminy i radni będą musieli określić priorytety               
w swoich miejscowościach, poniewaŜ nie ma moŜliwości   wykonania 
wszystkiego w jednej miejscowości. Ponadto przy ustalaniu kolejności 
wykonania np. świetlic trzeba wziąć pod uwagę dostępność mieszkańców 
danej miejscowości do innych źródeł Ŝycia kulturalnego. Liczę, Ŝe radni 
będą popierać inwestycje, których realizacja jest uzasadniona, by nie 
dochodziło do tego, Ŝe po wybudowaniu obiektu trzeba go zamknąć                                 
z uwagi na brak środków na utrzymanie. 
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Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                 
o godzinie 1500  zamknął obrady Komisji.  

 
 

 
 

  Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 
 
     
         Przewodniczył: 
 
Protokołowała                                            Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz                                           /-/ MARIAN  KORBIEL 
 
 
 
 
/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 
ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy . 


